AMENDMENT FORM
Suggestion for amendment of Article 36 of Part I1
By Mr : O’ Sullivan and Ponzano

Status: Alternates

Modify the second paragraph of Article 36 asfollows:

« Union delegations, which are part of the services of the Commission, shall operate
under the authority of the Union's Minister for Foreign Affairs. These delegations
and Member States’ missionsin third countries shall cooperate closely.-and-a-elese

cooperation-with-Member-States-missions »

Explanation :

The purpose of the amendment is to clarify that the 128 delegations of the
Commission, which will become Union delegations, will continue to be managed
administratively by the Commission (see also Article 1983 as proposed in the
institutional amendments).

It also indicates that cooperation is a two-way street, following the language used in
Article 15 for CFSP.



FICHE AMENDEMENT
Proposition d’amendement al’article 36 dela partiell
Déposée par M. O'Sullivan et M. Ponzano

Qualité: Suppléants

Modifier e second paragraphe de I’ article 36 comme suit :

« Les délégations de I'Union, gui font partie des services dela Commission, opérent
sous I’ autorité du Ministre des affaires étrangéres de I’ Union. Ces délégations et les
missions des Etats membr es dans les paystiers agissent en étroite coopération avee
lesmissions-des-Etats-membres: »

Explication :

L’amendement a pour but de clarifier que les 128 délégations de la Commission, qui
devenir les délégations de I’ Union, vont continuer a étre gérées administrativement
par la Commission (voir également |'article 1983 tel que proposé dans les
amendements sur les institutions).

Il indique également que la coopération est réciproque, suivant le langage utilisé
dans |’ article 15 pour la PESC.



